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Otrygghet och droghandel  

Trygghet är för många av oss en högt prioriterad fråga. Kriminalitet, våld och öppen droghandel  
har ingen plats i vår stadsdel. Alla ska känna sig trygga att röra sig fritt oavsett var man befinner  
sig i området. 

I Bättre Stadsdel den 18 augusti går att läsa att boende i Axelsberg vittnar om öppen 
narkotikaförsäljning. Polisen bekräftar dessa uppgifter men säger sig inte ha resurser  
med att hantera problemet.  

Sverigedemokraterna ser ytterst allvarligt på detta och vill av den anledningen se mer kraftfulla 
satsningar för att öka tryggheten i vår stadsdel. Vi menar att det är viktigt att arbeta med både 
långsiktiga satsningar och mer akuta insatser. Akuta satsningar som fler väktare, ökad 
kameraövervakning och bättre belysning. 

Stockholms Stads Trygghetsprogram 2020-2023 ska utgöra stadens brottsförebyggande program. 
Programmet sätter ramarna kring stadens brottsförebyggande och trygghetsskapande arbete. Med 
anledning av detta och eftersom polisen uppger att de inte har resurser att hantera problemen i vårt 
område vill Sverigedemokraterna ställa följande frågor: 

Uppnår Stadsdelsnämnden målen utifrån Stockholm Stads Trygghetsprogram? 

Hur ser arbetet kring trygghet ut när det gäller långsiktiga satsningar och mer akuta insatser  
i området? 

Hur ser samverkan mellan socialtjänst och polis ut när det gäller områden med känd droghandel? 

Kommer stadsdelsnämnden inrätta mer akuta satsningar som fler väktare och kameraövervakning för 
att återuppta tryggheten i vår stadsdel? 

 

 

 

 


